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«سویینی تاد»؛ میهمان جدید تئاترشهر

محمد نیازی از جوانان خلاق دهه هفتادی تئاتر مشهد که 

درخشش بسیاری در رویدادهای معتبری چون جشنواره 

بین المللی تئاتر فجر داشته است، به زودی پس از اجرای تئاترهای 

تأثیرگذار و پرفروش «یتیم خانه فونیکس»،«پیانیستولوژی» و «آیراک»،

تازه ترین اثر گروه موزیکال تئاتر مشهد را باعنوان «سویینی تاد» در 

سالن اصلی تئاترشهر به روی صحنه خواهد برد.«سویینی تاد» پس 

از حضور در چهلمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر و نامزدی در 

رشته های کارگردانی، آهنگ سازی، طراحی لباس، طراحی نور و 

طراحی فرم و کسب دو دیپلم افتخار از این جشنواره معتبر، اولین بار 

تیرماه در مشهد اجرا می شود.این اثر براساس نمایشنامه ماندگار 

«سویینی تاد» اثر استفان ساندهایم و هیو ویلر و با برگردان فارسی 

و اشعاری برپایه موسیقی نسخه اصلی، آماده اجرا شده است.

«سویینی تاد» از محبوب ترین آثار موزیکال دنیاست که سال های 

متمادی در کشورهای مختلف به روی صحنه رفته و به دلیل داستان 

پرتعلیق و اتفاقات هیجان انگیز همواره با استقبال مخاطبان روبه رو 

شده است.

تمرین در تهران، اجرا در مشهد

م  نا  « ت قــا ملا »

تـــازه تریـــن اثـــر 

امیراحسان امیرپور، بازیگر 

و کارگردان تئاتر مشهد 

است که به زودی در مشهد 

به روی صحنه می رود.این 

نمایش به نویسندگی مانی 

ارمغان پس از گذراندن یک 

دوره تمرین در تهران، برای 

اجرای عمومی در تهران و 

مشهد و همچنین حضور در جشنواره ها آماده شده است.نمایش 

«ملاقات» با بازی تکتم اخجوانی، داستان دختری است به نام «ستاره»

که سودای سوپراستارشدن را در سر می پروراند و برای رسیدن به 

این آرزو دچار تلاطم و پستی بلندی های زندگی می شود.

اجرای دوباره «افسانه ماردوش» در مشهد

نه  فسا ا » یش  نما

« ش و د ر مــــــــا

چهر  گی منو یسند نو   به

اکبرلو و کارگردانی محمد 

جهانپا پس از چند بار اجرای 

ل  و ز ا ، ا مــــی عمـــو

تیر۱۴۰۱ ســـاعت۱۹ در 

د  ستا نه ا خـــا شـــا تما

داود کیانیان اجراهای خود 

را از سر گرفته است.در

«افسانه ماردوش» که کاری از کانون پرورش فکری کودکان ونوجوانان 

نژاد، پرستش سلطانی، جلال  خراسان رضوی است، محمد تقی 

کریم زاده، علی جوانمرد، ساجد اندرون، علی ضمیری، ناصر کاشانی،

مصطفی قدرتی، امیرحسین مالکی و تانیا صفرنژاد به ایفای نقش 

می پردازند.

«دریا» به مقصد صربستان

نویس و کارگردان  صحرا رمضانیان را به عنوان نمایشنامه 

مشهدی تئاتر می شناسند. او که چند سالی است به تهران 

مهاجرت کرده، فیلم کوتاه «دریا» را ساخته است که در جشنواره «مسیتر 

ورکی» اول تا پنجم تیر در شهر روما صربستان به نمایش گذاشته 

می شود. در این فیلم علاوه بر او، فرزانه سلحشور، فرزاد علوی و پویا 

«دریا» حقیقی از بازیگران تئاتر مشهد به ایفای نقش می پردازند.

داستان چند دوست است که برای سفر به شمال کشور برنامه ریزی 

و خود را برای این سفر مهیا می کنند، اما...این اثر تاکنون در 

جشنواره های فیلم کوتاه لندن، فیلم سازان جدید نیویورک و همچنین 

Indiex» آمریکا، جشنواره فیلم کوتاه مستقل  های « جشنواره 

لس آنجلس و... حضور داشته و برنده جایزه بزرگ مخاطبان از جشنواره 

فیلم های مستقل مادرید در کشور اسپانیا شده است.

ادامه تصویربرداری «تماس» در تهران و مشهد

در حالی پخش مستند- مسابقه «تماس» به تهیه کنندگی حسن 

آخوندپور، سینماگر مشهدی، به نیمه راه رسیده است که 

«تماس» تصویربرداری آن هم زمان در تهران و مشهد ادامه دارد.

مستند-مسابقه ای است با موضوعات انسانی و شهری که سیاوش 

طهمورث، شرکت کنندگان آن را در چالش های سختی قرار می دهد.

این مسابقه، افرادی از طبقات اجتماعی مختلف را در طبقه مخالفشان 

قرار می دهد تا با شرایط و سبک های متفاوت زندگی و همچنین 

مسئولیت های اجتماعی آشنا شوند. صابر ا..دادیان، مرتضی ملتجی 

و اشکان ضیایی، از هنرمندان مشهدی، قسمت های مختلف این 

مستند-مسابقه را کارگردانی می کنند.مستند-مسابقه «تماس»

ساعت۲۱ روزهای شنبه و یکشنبه از شبکه افق سیما پخش می شود.

ضحی زردکانلو

 پیشینه غنی عکاسی در مشهد، زیست هنرمندان 
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عکاس زبده در این شهر و افتخارآفرینی آن ها در گف

رویدادهای گوناگون ملی و بین المللی، همواره 

پرچم مشهد را به عنوان یکی از شهرهای مهم 

عکاسی برافراشته نگه داشته است. اما خیلی از 

صاحب نظران بر این باورند که در سال های اخیر 

به ویژه پس از کرونا، عوامل بی شماری همچون 

مهاجرت، نبود اخلاق حرفه ای، آموزش های غیراصولی 

و... عکاسی مشهد را به حاشیه رانده و از روزهای اوجش 

دور کرده است، از این رو به سراغ حمیدرضا گیلانی فر،

عکاس نامی و مدرس پیشکسوت مشهدی، رفتیم تا درباره 

شرایط فعلی عکاسی در مشهد گپ بزنیم. مشروح این 

گفت وگو پیش روی شماست.

 برخی هنرمندان عکاس بر این باورند که عکاسی مشهد

در سال های اخیر دچار افت محسوسی شده است، نظر شما 

در این باره چیست؟

خیلی چیزها تابع امور دیگر است. هما ن طور که مسائل 

ملی بر مسائل استانی و مسائل استانی بر مسائل 

توان گفت  شهری و... تأثیر می گذارد، بنابراین نمی 

فقط عکاسی افت کرده است. در دوران کرونا این افت 

را در همه رشته های هنری شاهد بودیم. به باور من در 

دوران اوج عکاسی مشهد هم همواره جایگاه این شهر 

بالاتر بوده است و هیچ گاه هنرمندان مشهد و حتی 

ورزشکاران این شهر به جایگاه شایسته خودشان دست 

نیافته اند. مشکلات اقتصادی و گاهی تغییر نگاه های 

سیاسی و مشکلات ناشی از تحریم های خارجی نیز بر 

این موضوع تأثیر گذاشته است، حتی کرونا هم شرایط 

عکاسی را تغییر داد.

کرونا چه تأثیری بر وضعیت عکاسی مشهد گذاشت؟

کرونا بر عکاسی شهرمان تأثیرگذار بود. اما در زمان کرونا 

عکاس کار خودش را می کرد و کرونا یک سوژه بود. توجه 

به زمان و لحظه در عکاسی بسیار مهم است و عکاسی 

موفق است که متوجه درک لحظه و زمان باشد و در زمان 

کرونا این اتفاق افتاد. به باور من، هنرمندان تئاتر و 

سینما به مراتب بیش از عکاسان از کرونا آسیب دیدند.

 برخی هم مهاجرت عکاسان زبده از مشهد را دلیل

وضعیت نامطلوب فعلی عکاسی این شهر می دانند؟

بحث مهاجرت کلی است و هرچند تأثیرگذار بوده است،

باید دید که چرا هنرمندان مشهدی آن قدر به مهاجرت 

تمایل دارند؟ در همه رشته های هنری این موضوع مشهود 

است که باید به طورکلی بررسی و آسیب شناسی شود.

مهاجرت اما در عکاسی، موضوعی طبیعی است. عکاس 

باید سفر کند. ازطرفی مهاجرت، مراودات ملی و کشوری 

را افزایش می دهد. گاهی پیرو مهاجرت، جشنواره ها نیز 

در آفریدن شوروحال عکاسی نقش موثری دارند. شهرها،

استان ها و کشور و به دنبال آن عکاسان، مدام درحال 

مراوده بوده اند اما اکنون این مراودات به صفر رسیده 

است. انگار باتوجه به شرایط فعلی و به دلیل کم رونق 

شدن جشنواره ها و... ماحصل مهاجرت فقط از دست 

دادن یک عکاس خوب است.

 صحبت از جشنواره های عکاسی و کم رونق شدنشان در

مشهد شد؛ البته همواره دو نظر متفاوت درباره جشنواره های 

عکاسی در دوران اوجش وجود داشته است؛ برخی باور داشتند 

مراودات و رقابت عکاسان باعث رونق عکاسی مشهد می شود و 

برخی بر این باور بودند که در این عرصه جشنواره زدگی به وجود 

می آید و سبب می شود عکاسان باب میل داوران و جشنواره ها 

عکاسی کنند. نظر شما چیست؟

به همان میزان که فناوری پیشرفت کرده است، نمی توان 

آفت های آن را نیز نادیده گرفت؛ مثل هر دارویی که عوارض 

جانبی خود را دارد. ما باید از این عوارض دوری کنیم.

در گذشته هنرمندان مشهدی در جشنواره های گوناگون،

همواره جایگاه و اسم ورسمی داشتند، تاحدی که چندی 

پیش یک جشنواره هفتادساله در خارج از کشور، از 

اینکه مشهدی ها سوای ایرانی ها در آن رویداد شرکت 

کرده بودند، از عکاسان مشهدی تشکر کرده بود؛ یعنی 

عکاسی مشهد را جدا از عکاسی ایران می دانستند. این 

در ذات خود مثبت است. اما برخی ها به آفت این موضوع 

که فضای عکاسی مشهد کاملا جشنواره ای شده بود،

توجه نکردند. عکاسان ما خیلی جاها وقتی از پشت 

ویزور دوربین نگاه می کردند، سلیقه داوران برایشان 

ملاک بود. در این مورد باید تمهیداتی اندیشید، نه اینکه 

صورت مسئله را پاک کرد.

اما به باور من، حضور کمرنگ مشهدی ها در جشنواره ها 

نیز ناشی از نبود روحیه جمعی در مشهد است. چند سال 

پیش دانشگاه تهران آماری منتشر کرد که می گفت مشهد 

شهری است که کمترین روحیه جمعی را دارد. در تمام 

ورزش ها شما می بینید که مشهدی ها همواره سرآمدند 

اما ورزش تیمی مشهد مثلا فوتبال که پرطرفدارترین 

ورزش است، متاسفانه درحال حاضر جایگاهی ندارد.

هنر هم از این قضیه مستثنا نیست و به جای اینکه نیروها 

متمرکز به علمی کردن جشنواره شوند، بخش زیادی از 

انرژی ها صرف خنثی کردن توطئه ها و اختلافات می شود.

الان هم اگر برای آینده دنبال راهکار هستیم، باید درپی 

تقویت روحیه جمعی در همه زمینه ها باشیم.به عنوان 

مثال از تمام شهرهای ایران، در شیراز از تخت جمشید،

ها کتاب نفیس    . ده . جهان و. ز نقش  در اصفهان ا

عکاسی چاپ شده است. ما مجموعه هنرهای آستان 

قدس رضوی را داریم که کتاب هم درباره اش چاپ شده 

است اما به جرئت می توان گفت که تاکنون یک کتاب 

استاندارد و نفیس درباره مجموعه هنری آستان قدس 

رضوی ندیده ایم. درباره مشهد چند کتاب خوب چاپ 

شده است؟ ما عکاس خوب بین المللی و پژوهشگر خوب 

داریم، اما از آن ها بهره گرفته نشده است.

 و دلیل این موضوع چیست؟ آیا ناشی از ضعف روحیه

جمعی در مشهد است؟

بله، بی شک یکی از دلایل مهمش، نبود روحیه جمعی 

است. یکی دیگر از دلایل آن، تغییر مکرر سیاست هاست.

اگر شرایطی در این شهر فراهم شود که زیاد تحت تأثیر 

موج های سیاسی نباشد، شک نکنید 

که کار طبق روال پیش می رود. تغییر 

در مدیریت شهری، نگاه و روال عادی 

در همه زمینه ها حتی هنر را تغییر 

می دهد. این موضوع از لحاظ کلان 

طبیعی است اما نباید روال کارهای 

هنری را تغییر دهد. تغییرات و تفاوت ها 

روی هنر تأثیر منفی می گذارد. خیلی از بزرگان هنر 

بوده اند که از این شهر مهاجرت نکرده اند اما دیگر زمینه 

کار هم ندارند. مشهد واقعا ظرفیتی قوی دارد.۱۰۰سال 

سابقه عکاسی دارد و رسما از سال۱۳۰۰ عکاسی وارد 

این شهر شد و کمتر شهری چنین سابقه ای دارد و این 

مهم زمینه های عکاسی را یا فراهم کرد یا رشد داد؛ مثلا 

عکاسی زیارتی که خاستگاه اصلی آن مشهد است،

این ظرفیت را دارد که درباره اش سریال های مستند 

چندقسمتی ساخته شود.

 شما سال ها در عرصه های مختلف این هنر فعالیت

کرده اید. پیشنهادتان برای استفاده بهینه از ظرفیت های 

عکاسی مشهد چیست؟

خوشبختانه بخش زیادی از نسل قدیم مشهد هنوز 

فعالند و عکاسی می کنند. این خیلی مهم است؛ مثلا 

امیرحسن صفرلی که چهارم تیرماه آیین نکوداشت او 

برگزار می شود، درحال حاضر در این عرصه فعال است.

سابقه کار او از عمر فیزیکی اغلب عکاسان مشهدی 

بیشتر است. یا نسل بعدتر مثل کیارنگ علائی و ابراهیم 

بهرامی که درخشش جشنواره های مشهد را مدیون آن ها 

هستیم. همچنین تشکل های عکاسی فعالی داریم که 

نوشین وفادار مدیریتشان می کند. او در زمینه عکاسی 

مشهد فعالیت می کند. اگر نسل های فعال عکاسی در 

مشهد کنار هم قرار بگیرند، اتفاقات خوبی رقم می خورد.

مشهد به لحاظ موقعیت تاریخی و جغرافیایی برای انجام 

کار زمینه ای و اجرایی بکر است. ما  عکاس های فرهیخته

 بسیاری داریم.

 باتوجه به اینکه به نبود

گنجینه مکتوبی از عکاسی 

آیا  کردید،  اشاره  رضوی 

راهکاری برای دستیابی به 

این مهم در مشهد دارید؟

اول اینکه جایگاه متولیان 

عکاسی تقویت شود. در به روی هنرمندان باز شود.

هنرمندان به صورت شخصی مستقل شناخته شوند 

و جایگاه آن ها تایید شود نه اینکه متولیان، هنرمند را 

تایید کنند و کسی که واقعا هنرمند است، محرم دانسته 

شود. همچنین بودجه ها باید معطوف به حمایت های 

تولیدی شود. متولیان به جای هدایت، هنرمندان 

را حمایت کنند و کار را به اهل فن بسپارند. ما نیاز به 

فرهنگ سازی داریم تا در برنامه ریزی های کوتا ه مدت،

زمان را از دست ندهیم، برنامه ریزی های بلندمدت در 

زمان خودش انجام خواهد شد؛ به طور مثال زمانی که 

آموزش  برگزار  می شود، تولید هم در بستر خودش قرار 

می گیرد و در ادامه حتی فرهنگ سازی هم می شود و این 

فرهنگ سازی باید طوری باشد که ما هنرمندان خودمان 

را باور کنیم، توان خود را بدانیم و اول خودمان به خودمان 

نزدیک شویم. از جناح بندی های داخلی هنری دوری 

کنیم. دستگاه های نظارتی هم خیلی اهمیت دارند؛

چون در سال های اخیر عکاسی از سیاست هم خیلی 

آسیب دیده است، حتی عکاسی با گوشی همراه تا چندی 

پیش آزاد بود اما عکاسی با دوربین آزاد نبود. الان گوشی 

همراه هم زیر سوال رفته است. کسی با نظارت مخالف 

نیست اما نگاه بدبینانه و بالابه پایین طبیعتا آسیب زاست.

تمام بسترها برای رشد هنر و عکاسی در مشهد وجود 

دارد. متولیان باید مهربان تر باشند. یکی از راهکارها 

این است که متولی گری از انحصار سازمان ها و نهادها 

دربیاید. هرکدام بخشی از کار را برعهده بگیرند و آن ها 

که واقعا متولی اند، جایگاهشان تقویت شود.

 به نکته درستی اشاره کردید، در این راستا آموزش را

چقدر موثر می دانید؟ البته باید ببینیم تمایل به تحصیل در 

دانشگاه های علمی کاربردی، مدرک گرایی در عکاسی مشهد 

را تشدید نمی کند؟

مدرک فی نفسه بد نیست. گاهی اوقات داشتن مدرک،

نوعی ارزیابی شخصی است و برای شخص اعتبار می آورد.

کلا آموزش در مشهد و ایران به دلیل گسترش بیش از 

حد  آموزشگاه ها ، چون زیرساخت ها فراهم نبود، افت 

کرده است. اما اگر آموزش با رعایت استانداردها برگزار 

شود، در بلندمدت نمی تواند آسیب زا باشد. خوشبختانه 

در حوزه آموزش عکاسی در مشهد، من شاهد خیزش 

هستم. تا چند سال پیش ما فوق لیسانس رشته عکاسی 

در مشهد نداشتیم اما الان که جو رقابتی شده است،

جایگاهی خیلی قوی در دانشگاه های علمی کاربردی 

داریم. کار هم به اهل فن سپرده شده است. من آینده 

را به لحاظ آموزشی خیلی منفی نمی بینم؛ اگرچه الان 

در کوتاه مدت این گستره آموزشگاه ها بدون نظارت 

آسیب زاست.

.و حرفی اگر مانده است، بگویید

من به آینده امیدوارم؛ به نسل جدید که تکلیفش با 

خودش روشن است. درست است که نسل جدید عمق 

نسل گذشته را ندارد اما وسعتی دارد که نسل گذشته 

ندارد. من مطمئنم که نسل جدید، اتفاقات جدیدی را 

در مشهد رقم خواهد زد.

ھمچنان امیدوار  به آینده عکاسی مشھد 
حمیدرضا گیلانی فر با نگاهی به روزهای اوج عکاسی، شرایط کنونی این هنر در مشهد را تشریح می کند

اخبار هنر مشهد

نگاهی به عدد و رقم فروش سینماهای خراسان رضوی در آخرین ماه بهار

 گیشه سینما در دست مشهدی ها
شکیبا افخمی راد

 این روزها در سینماهای خراسان رضوی 

هم زمان با سینماهای کشور چندین 

فیلم مختلف روی پرده رفته است؛

فیلم هایی در ژانرهای بیوگرافی،

کودک و نوجوان، کمدی، اجتماعی،

معناگرا، درام و... که هرکدام مخاطبان خاصی 

را با خود همراه کرده اند. در میان فیلم های 

اکران شده، آثاری از سینماگران مشهدی و 

خراسانی هم دیده می شود؛ فیلم هایی که 

نسبت به سایر آثار، فروش چشمگیری هم 

داشته اند و حتی رتبه های صدر گیشه کشور 

و همچنین استان را از آن خود کرده اند، با این 

حال نمی توان گفت که سینماهای ایران روزگار 

خوبی را پشت سر می گذارند، به طوری که 

مقایسه های انجام شده میان آمار فروش 

سینماها در بهار امسال با همین بازه زمانی 

در دوران پیش از کرونا، افت ۶۰درصدی 

تعداد مخاطب را نشان می دهد؛ افتی که 

عده ای دلیلش را گران شدن بلیت سینماها 

و نبود تبلیغات لازم برای فیلم ها می دانند.

هم زمان با به پایان رسیدن آخرین ماه فصل 

بهار، نگاهی به فروش سینماهای استان در 

خرداد انداخته ایم که براساس آمار سایت 

۳میلیاردو۹۲۸میلیون و۷۰۰هزار  سمفا،

تومان با تعداد کل ۱۲۶هزارو۹۶۵ مخاطب 

بوده است.

فیلمی با بازی عطاران در صدر گیشه

اولین رتبه جدول فروش استان و کشور 

به فیلم سینمایی «انفرادی» به کارگردانی 

مسعود اطیابی اختصاص دارد. رضا عطاران،

بازیگر مشهدی که معمولا با حضورش در 

فیلم های مختلف مخاطبان بسیاری را به 

سینماها می کشاند، یکی از بازیگران اصلی 

این فیلم سینمایی است. او که آخرین بار 

دی۹۸ با فیلم «زیرنظر» بر روی پرده سینماها 

حضور یافت، با «انفرادی» بار دیگر توانسته 

است توانایی اش را در همراه کردن مخاطب 

ثابت کند. درکنار عطاران، احمد مهران فر،

مهدی هاشمی و برزو ارجمند، دیگر بازیگر 

مشهدی سینما و تلویزیون، در «انفرادی» نقش 

می آفرینند. این فیلم کمدی خرداد امسال 

در استان حدود یک میلیاردو۷۹۰میلیون 

تومان فروش داشته است.

«حضور بازیگر تئاتر مشهد در «علفزار

رتبه دوم گیشه خراسان رضوی و کشور به فیلم 

اجتماعی «علفزار»، ساخته کاظم دانشی،

اختصاص دارد. این اثر که از ۳خرداد در 

سینماهای کشور اکران می شود، اولین بار 

در چهلمین دوره جشنواره فیلم فجر رونمایی 

«علفزار» بعد از «موقعیت مهدی» با  شد.

نامزدی در ۱۳رشته و کسب ۴جایزه، در 

این دوره از جشنواره فیلم فجر رکورددار 

بود. ستایش رجایی نیا، از بازیگران تئاتر 

مشهد، یکی از بازیگران این فیلم سینمایی 

است. درکنار او پژمان جمشیدی با گریم و 

نقشی متفاوت، سارا بهرامی، ستاره پسیانی 

و ترلان پروانه حضور دارند.«علفزار» با وجود 

فضای درام و قصه ملتهبی که دارد، ماه 

گذشته توانست حدود ۶۰۹میلیون تومان 

در استان بفروشد.

اثر مهران احمدی در جایگاه سوم

یی  خته سینما ومین سا ، د « بند   سگ »

مهران احمدی، سینماگر خراسانی که از 

۲۵اسفند روی پرده سینماهای کشور رفته 

است، با وجود گذشت مدت زمان زیادی از 

آغاز اکرانش، همچنان توجه مخاطبان را 

به خود جلب کرده و در رتبه سوم جدول 

ین فیلم نیز  است. ا فروش جای گرفته 

نفرادی» در فضایی کمدی  همچون «ا

ساخته شده و میزان فروش آن در آخرین 

۵۰۱میلیون  ماه بهار در خراسان رضوی،

تومان بوده است. از بازیگران «سگ بند»

می توان به بهرام افشاری، امیر جعفری و 

نازنین بیاتی اشاره کرد.

کسب رتبه چهارم برای یک فیلم کمدی

«چند می گیری گریه کنی۲» به کارگردانی 

علی توکلی نیا که در ژانر کمدی و خانوادگی 

ساخته شده، در جایگاه چهارم جدول فروش 

قرار گرفته است. این فیلم از ۲۸اردیبهشت 

و در سینماهای استان، روی پرده رفته 

۴۴۵میلیون تومان فروخته است. حامد 

آهنگی، کمدین پرطرفدار که این روزها در 

برنامه شبکه نمایش خانگی «جوکر» حضور 

دارد، به همراه ابوالفضل پورعرب و حمید 

«۲ لولایی در «چند می گیری گریه کنی

نقش آفرینی کرده است.

استقبال از «هناس» با بازی بهروز شعیبی

«هناس»، ساخته حسین دارابی، درحالی 

در رتبه پنجم جدول فروش قرار دارد که دیرتر 

از چهار اثر بالای جدول یعنی از ۱۸خرداد 

اکران شده است و ۲۰سالن کمتر از آن ها 

در استان دراختیار دارد. هناس در ژانر 

بیوگرافی ساخته شده است و داستان آن 

حول زندگی شهید داریوش رضایی نژاد،

دانشمند هسته ای ایران، می گذرد. نقش این 

شهید را بهروز شعیبی، سینماگر مشهدی،

ایفا می کند که در مقابل او مریلا زارعی قرار 

دارد.«هناس» که از آثار به نمایش درآمده 

در چهلمین دوره جشنواره فیلم فجر است،

در مدت زمان اکرانش تا پایان خرداد در 

استان،۱۱۵میلیون تومان و در کشور بیش 

از یک میلیارد تومان فروخته است.

بدون قرار قبلی» در رتبه ششم»

«بدون  بر «هناس»، بهروز شعیبی علاوه 

قرار قبلی»، جدیدترین ساخته خودش،

را در مرحله اکران دارد. این فیلم نیز از 

۱۸خرداد در سینماهای کشور اکران شده و 

با دراختیار داشتن کمتر از ۳۰سالن در 

استان توانسته است به فروشی ۹۰میلیون 

تومانی دست پیدا کند. فروش آن در 

کشور نیز نزدیک به یک میلیارد تومان تا 

پایان خرداد اعلام شده است.«بدون قرار 

قبلی» فیلمی معناگراست که بخشی از آن 

در مشهد و حرم مطهر امام رضا(ع) جلوی 

دوربین رفته است. افتتاحیه این فیلم در 

آستانه ولادت امام رضا(ع) در شهر مشهد 

برگزار شد و در روز ولادت امام هشتم(ع) هم 

با تصمیم عوامل فیلم، بلیت اثر شعیبی 

در سینماهای سراسر کشور نیمه بها شد که 

استقبال علاقه مندان را درپی داشت.«بدون 

قرار قبلی» با حضور بازیگرانی چون پگاه 

آهنگرانی، مصطفی زمانی و رضا صابری،

از بازیگران تئاتر مشهد در چهلمین دوره 

جشنواره فیلم فجر، توانست سیمرغ بهترین 

فیلم از نگاه ملی و بهترین صداگذاری را 

دریافت کند.

«استقبال ادامه دار از «روز صفر

«روز صفر»، ساخته سعید ملکان، در ماه 

گذشته فروشی نزدیک به ۷۵میلیون تومان 

در سینماهای استان داشت و در رتبه هفتم 

قرار گرفت؛ البته این فیلم در جدول فروش 

کشوری در رتبه یازدهم جای گرفته است.

ساعد سهیلی، بازیگر مشهدی، در این 

فیلم نقش عبدالمالک ریگی را ایفا می کند.
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